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Mondelinge vraag van de h. De Bock: Ingebrekestellingen van ondernemingen van steps en fietsen. 

 
De h. De Bock heeft vernomen dat de gemeente een ingebrekestelling heeft gestuurd naar de on-

derneming Lime omdat hun achtergelaten steps hinder veroorzaken voor voetgangers en personen met een 
beperkte mobiliteit. Kan een kopie van deze brief verkregen worden? Heeft de gemeente nog andere derge-
lijke ondernemingen hierover aangeschreven? Hoeveel feiten werden vastgesteld en geverbaliseerd? 

 
De burgemeester antwoordt dat het college deze nieuwe vervoersmethode aanmoedigt. Dit moet 

echter gebeuren zonder hinder te veroorzaken. Het gebeurt dat deze voertuigen op een ongepaste plaats 
achtergelaten worden. Dit werkt voor de ondernemingen contraproductief. 

 
Het gemeentebestuur kan nieuwe aanbieders de gepaste plaatsen meedelen waar ze hun voertuigen 

kunnen stallen. Er is een vergadering met Lime gepland om een betere regeling te bekomen. 
 
Schepen Wyngaard geeft aan dat aanbieders een licentie zullen moeten aanvragen op basis van re-

cente gewestelijke wetgeving. De gemeentes zullen gecontacteerd worden om de gepaste en verboden 
plaatsen aan te geven. De dienst Mobiliteit en het kabinet van de burgemeester zullen hierover overleg ple-
gen.  

 
Het college kiest momenteel niet voor verbaliseren maar voor dialoog. De gewestelijke wetgeving 

voorziet echter sancties en de gemeente hoopt deze niet toe te moeten passen. 


